

Public notice	<p>28. (1) The Commission shall publish in the <i>Canada Gazette</i> a notice of</p> <p>(a) any application it receives for the issue, amendment, renewal or surrender of a broadcasting licence other than a licence to carry on a temporary broadcasting network operation;</p> <p>(b) any decision it renders with respect to any application referred to in paragraph (a);</p> <p>(c) any public hearing under this Part; and</p> <p>(d) any decision rendered pursuant to a public hearing under this Part.</p>	<p>28. (1) La Commission fait publier dans la <i>Gazette du Canada</i> un avis relatif</p> <p>a) à toute demande de délivrance, de modification ou de renouvellement de licence de radiodiffusion autre qu'une licence d'exploitation temporaire d'un réseau de radiodiffusion ou de renonciation à une telle licence;</p> <p>b) à toute décision rendue sur une demande visée à l'alinéa a);</p> <p>c) à toute audition publique tenue en application de la présente Partie; et</p> <p>d) à toute décision rendue à la suite d'une audition publique tenue en application de la présente Partie.</p>	Publicité
Publication in newspapers	<p>(2) A copy of a notice given pursuant to subsection (1) shall be published by the Commission in one or more newspapers of general circulation within the area normally served or to be served by the telecommunication undertaking to which the application or public hearing relates.</p>	<p>(2) La Commission fait publier l'avis visé au paragraphe (1), dans un ou plusieurs journaux à grande diffusion dans la région qui est ou qui sera normalement desservie par l'entreprise de télécommunication visée dans la demande ou l'audition publique.</p>	Publication dans les journaux
Notice or summary to be broadcast or distributed	<p>(3) The Commission may require a person to broadcast or distribute the contents of any notice relating to that person published by the Commission pursuant to subsection (1) or to broadcast or distribute a summary of such notice approved by the Commission.</p>	<p>(3) La Commission peut exiger qu'une personne radiodiffuse ou distribue l'avis ou le résumé qu'elle a approuvé portant sur ladite personne qu'elle a fait publier conformément au paragraphe (1).</p>	Radiodiffusion ou distribution de l'avis ou d'un résumé
Publication of decision revoking or suspending a broadcasting licence	<p>(4) The Commission shall publish in the <i>Canada Gazette</i> a copy of the written reasons for every decision it renders revoking or suspending a broadcasting licence other than a licence to carry on a temporary broadcasting network operation.</p>	<p>(4) La Commission doit faire publier dans la <i>Gazette du Canada</i> les motifs écrits de ses décisions qui annulent ou suspendent une licence de radiodiffusion autre qu'une licence d'exploitation temporaire de réseau de radiodiffusion.</p>	Publication des décisions annulant ou suspendant une licence de radiodiffusion
Rules	<p>29. (1) The Commission may make rules respecting the procedure for making applications, representations and complaints to the Commission, the conduct of hearings under this Part, the awarding and taxation of the costs of and incidental to any proceedings before the Commission and generally respecting the conduct of the business of the Commission.</p>	<p>29. (1) La Commission peut établir des règles relatives à la procédure de présentation des demandes, des observations et des plaintes, au déroulement des auditions en vertu de la présente Partie, à la taxation et à l'allocation des frais afférents aux procédures dont elle est saisie et, en général, à l'expédition de ses affaires.</p>	Règles
Costs	<p>(2) The costs of and incidental to any proceeding before the Commission are in the discretion of the Commission and may be fixed in any case at a sum certain or taxed by order of the Commission by a person specified in the order and in accordance with such</p>	<p>(2) La Commission peut à sa discrétion fixer les frais afférents aux affaires dont elle est saisie ou rendre une ordonnance autorisant une personne à fixer ou taxer les frais selon les critères et le tarif qui y sont prévus.</p>	Frais